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Onderwerp: Vraag inzake statistisch onderzoek Covid.

Het ministerie van VWS vervult een sleutelrol bij het bestrijden van (de negatieve effecten van) de COVID19 pandemie in

Nederland. Daarvoor lopen tal van initiatieven waarbij een aantal initiatieven gaat over het grip krijgen op het patroon van

verspreiding van COVID19 in de samenleving. Met goede informatie op dit gebied is een betere bestrijding mogelijk.

Daarnaast zijn andere ministeries en organisaties bezig met de effecten van COVID19 op hun eigen beleidsterreinen. Ook

daarvoor is deze informatie nuttig en noodzakelijk.

Onlangs zag ik een presentatie van het CBS waarin u aangeeft welke mogelijkheden er zijn bij de koppeling van data van

besmette personen aan achtergrondkenmerken die het CBS in huis heeft. Daarbij gaf het CBS aan een brede variéteit aan

variabelen te kunnen koppelen die helpen om het patroon van bestrijding beter in kaart te brengen. Dit type informatie en

statistieken kan zeker behulpzaam zijn.

Ik wil het CBS vragen om in nauwe samenwerking met het RIVM en de GGD’en statistisch onderzoek te doen op de data

van geteste personen en besmette personen met COVID19, gekoppeld aan een breed scala van relevante

achtergrondkenmerken van het CBS. Hierbij is het RIVM verantwoordelijk voor interpretatie van gegevens en surveillance

van het covid-19 virus, en is het van groot belang dat persoonsgegevens rechtmatig en ethisch worden verwerkt. Het doel

daarvan is patronen van besmetting in de samenleving en de economie te ontdekken die nu nog niet vindbaar zijn en

informatie te geven waarmee we ons beleid gerichter kunnen maken. Ik vind het daarbij belangrijk om flexibiliteit in

analyses en analysecapaciteit beschikbaar te hebben om, samen met inhoudelijke experts van RIVM en de GGD’en, snel

ontwikkelingen te kunnen duiden en te vatten in patronen en statistieken. Daarbij wil ik graag dat het ministerie van VWS

nauw betrokken blijft bij de vraagarticulatie.

Met vriendelijke groet,
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